



Samvirkende Boligselskaber

HUMLEVÆNGET 3007-6

Referat af bestyrelses møde d. 5 januar 2022

Fremmødt. Jette. Katja. Bent. Erling. Tina G.M
Afbud. Tina M. Jeanette. John. Lis-
Udeblev. Jan.

1. **Godkendelse af dagsorden.** Godkendt
2. **evt. Valg af dirrigent.** Vi vil klare os uden i aften
3. **Godkendelse af forretningsorden v1,3.** Godkendt
4. **Godkendelse af referat fra d 16-12-2021.** Godkendt
5. **Nyt fra Formanden.**
 - a. **Henvendelse vedr. andelsboliger i humlevænget.** Forslag om at Humlevænget bliver lavet om til andelsboliger er ikke mulig, da dette vil kræve at SAB skulle sætte Humlevænget til salg. Vi i bestyrelsen ved ikke hvem der har omdelt dette brev.
 - b. **Træfældning ikke kun formanden der tager beslutning.** Fældning af træer skal i fremtiden godkendes af bestyrelsen. Jette og Katja kontakter ejendoms kontoret om denne beslutning.
 - c. KAB/SAB Samarbejdes møde d.17.Januar kl 19.00 bliver holdt i vores selvskabs lokaler.
 - d. Bestyrelse står for Fællesskabsmøde d.21-2 2022
 - e. **Repræsentantskabsmøde 27 januar** Repræsentantskabsmøde d.27-1 2022 deltager Bent Erling og Katja. Samt John Brogård
6. **Hvad skal de gøre?**
Næstformand Erling, Hjemmeside samt være tovholder med tæt samarbejde med Bent
7. **Sekretær / referat.** Jeanette Danielsen, udarbejde tekst til udsendelse/omdeling
8. **Kasserer / Økonomi** John / Tina G Madsen,
Tina G M tager kontakt til Merete Rigenstrup for at få udleveret dankort til bestyrelses konto
9. **Lovudvalg** Tina Molter
10. **Kontakt til ejendomskontoret** Jette Hansen Katja Pedersen Katja og Jette forbereder møde med ejendomskontoret vedr. træfældning , håndtering af vaskeri.,og Lar huller.

11. Valg til udvalg minimum 2 personer: Hjemmeside, Følgegruppe, Fest udvalg, mm. samt hvad skal de gøre.

Hjemmeside. Erling og gerne en mere.

Følgegruppen. Katja, Erling og Bent.

Festudvalg mm. Jette og gerne en mere.

Ejendomskontor. Jette og Katja

De forskellige opgaver vi har taget på os står vi sammen om. Hvis nogen er i tvivl om hvad deres opgave indebærer vil vi tage det op på næste bestyrelse møde eller til Bent.

12. LAR info til ejendomskontoret. Orientering til Jette og Katja om LAR sagen, Ejendomskontoret kontaktes ang. LAR huller.

13. Indkommende ting fra beboere.

Der er blevet klaget over at de meget tunge vaskekurve vi har på vaskeriet. Det er svært for vores ældre beboer at få dem op og ned af trappen til tørretumbleren. Kunne måske løses med en sliske. Tøj som ikke bliver hentet og ligger i dage og uger, skal samles og smides ud .

14. Forslag fra medlemmer.

Det blev aftalt at der skal købes en gestus til vores forhenværende bestyrelse.

De vil kunne hente den på ejendomskontoret. Bent står for indkøb.

Hvis dette ikke kan lade sig gøre finder vi en anden løsning

Her skal vi ikke glemme tidligere afgåede medlemmer Sonja og Pia

15. Eventuelt.

Stemmeret for supplanter undersøges af Tina Molter.

Næste bestyrelses møde er torsdag d. 3 februar kl 19.00.

Husk alle sammen, at der er ingen der står alene med deres opgaver, vi løfter i flok for så er vi stærkest ..